
Protokół Nr XXXV/2021
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 16 września 2021 r.,
 w Sali Konferencyjnej Ratusza Miejskiego w Ziębicach

Godzina rozpoczęcia: 14:04

Godzina zakończenia: 15:01

Obecni radni: 12

Nieobecni radni: 2 (J. Bednarz, P. Osiadacz)

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Główna Księgowa L. Nowak,

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Sekretarz R. Śledź,

- Naczelnik Wydziału Budownictwa B. Miszczycha

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Agata  Sobków otworzyła  obrady XXXV sesji  Rady Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych Radnych oraz gości. Poinformowała również, że

sesja została zwołana na wniosek Burmistrza. 

Krótkim  wspomnieniem  oraz  minutą  ciszy  uczczono  pamięć  zmarłego  Radnego  Józefa

Kozłowskiego.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany.

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  



2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  ustalenia wstępnej lokalizacji nowych przystanków

komunikacyjnych  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w ciągu  dróg  powiatowych

w granicach Gminy Ziębice.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  ustalenia wstępnej lokalizacji nowych przystanków

komunikacyjnych  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w ciągu  drogi  wojewódzkiej

w granicach Gminy Ziębice. 

6.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie udzielenia  przez Gminę Ziębice dotacji  na roboty

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, usytuowanym na terenie Gminy Ziębice.

7.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w formie  dotacji

celowej  Województwu  Dolnośląskiemu  na  realizację  zadania  w zakresie  organizowania

publicznego  transportu  zbiorowego  w wojewódzkich  kolejowych  przewozach  pasażerskich  na

odcinkach Wrocław Główny – Ziębice – Wrocław Główny. 

8.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu

Ząbkowickiego.    

9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  regulaminu  dostarczania  wody

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ziębice.

10.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

11. Zamknięcie sesji.

Burmistrz Ziębic zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały

ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2030.

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Ziębice na lata 2021-2030.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

Przewodnicząca przedstawiła porządek po zmianach. 

Poprosiła o przyjęcie zmienionego porządku obrad.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zmieniony porządek obrad.



4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  ustalenia wstępnej lokalizacji  nowych przystanków

komunikacyjnych  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w ciągu  dróg  powiatowych

w granicach Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik B. Miszczycha. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 321/VIII/2021  ws.  ustalenia

wstępnej  lokalizacji  nowych  przystanków  komunikacyjnych  na  potrzeby  gminnej

komunikacji autobusowej w ciągu dróg powiatowych w granicach Gminy Ziębice.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  ustalenia wstępnej lokalizacji  nowych przystanków

komunikacyjnych  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w ciągu  drogi  wojewódzkiej

w granicach Gminy Ziębice. 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik B. Miszczycha. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 322/VIII/2021  ws.  ustalenia

wstępnej  lokalizacji  nowych  przystanków  komunikacyjnych  na  potrzeby  gminnej

komunikacji autobusowej w ciągu drogi wojewódzkiej w granicach Gminy Ziębice. 

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie udzielenia  przez  Gminę Ziębice  dotacji  na roboty

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, usytuowanym na terenie Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju oraz Budżetowa wydały opinie pozytywne o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 323/VIII/2021 ws.  udzielenia

przez  Gminę  Ziębice  dotacji  na  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru

zabytków, usytuowanym na terenie Gminy Ziębice.



7.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w formie  dotacji

celowej Województwu Dolnośląskiemu na realizację zadania w zakresie organizowania publicznego

transportu  zbiorowego  w wojewódzkich  kolejowych  przewozach  pasażerskich  na  odcinkach

Wrocław Główny – Ziębice – Wrocław Główny. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

Radny J. Sobol dopytał czy kwota 121 419,18 zł to koszt za cały rok.

Burmistrz odpowiedział, że tak.

Radny J. Sobol zapytał co będzie w kolejnym roku, bo zdaniem Radnych jest to trochę za wysoka

kwota.

Burmistrz przypomniał sytuację z roku 2019, w którym też były takie wątpliwości i w którym nie

podjęto  takiej  uchwały  –  w  nowym rozkładzie  jazdy zabrakło  2  kursów  pociągów  (wcześniej

obecnych). Wtedy mieszkańcy alarmowali, że te połączenia są bardzo potrzebne. Burmistrz dodał,

że  koszty zostały na  pewno skalkulowane w oparciu  o realia,  a  do  tych  kursów dokładają  się

wszystkie gminy, przez które przejeżdża tabor. 

Radny M. Kuriata powiedział,  że to taki trochę szantaż i zapytał  skąd kwota ponad dwukrotnie

wyższa niż ostatnim razem. 

Burmistrz  odpowiedział,  że  porozumienie  zawierane  jest  na  maksymalną  kwotę,  a  przypadku

zawieszeń kursów, kwota będzie mniejsza. 

Radny M. Kuriata powiedział, że ma nadzieję, iż Koleje Dolnośląskie pochylą się także nad innymi

problemami- chociażby dworzec kolejowy, rogatki, budynki kolejowe.

Burmistrz odpowiedział, że ich właścicielami są różne podmioty.

Radny W.  Iskra powiedział,  że  nie  budziło by to  kontrowersji,  gdyby o tę  dotację  poproszono

z dniem złożenia wniosku. 

Radny M. Jaźwiec zwrócił uwagę, że zaproponowane połączenie jest idealne dla osób pracujących

na popołudnie.

Radny  J.  Przyszlakiewicz  dodał,  że  to  połączenie  jest  wygodą,  ale  też  zwiększeniem

bezpieczeństwa  podróży  dla  osób  pracujących,  zwłaszcza  w  nadchodzącym  okresie  jesienno-

zimowym.  

Komisja Infrastruktury i Rozwoju oraz Budżetowa wydały opinie pozytywne o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  11  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła uchwałę nr 324/VIII/2021 ws. udzielenia pomocy

finansowej  w  formie  dotacji  celowej  Województwu  Dolnośląskiemu  na  realizację  zadania



w zakresie organizowania publicznego transportu zbiorowego w wojewódzkich kolejowych

przewozach pasażerskich na odcinkach Wrocław Główny – Ziębice – Wrocław Główny. 

8.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu

Ząbkowickiego.    

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju oraz Budżetowa wydały opinie pozytywne o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 325/VIII/2021 ws.  udzielenia

pomocy finansowej dla Powiatu Ząbkowickiego.    

9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  regulaminu  dostarczania  wody

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik B. Miszczycha. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  326/VIII/2021  ws.  zmiany

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ziębice.

10.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak. 

 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków zarządziła krótką przerwę techniczną. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  12  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  327/VIII/2021  ws.  zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.



11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice na lata 2021-2030.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak. 

 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  328/VIII/2021  ws.  zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2030.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  przekazała  zaproszenie  na  konferencje  Wiceprzewodniczącemu

Rady J. Sobolowi.

12. Zamknięcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  XXXV  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


